
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-03-10, § 14 

 

 Tid: 10 mars 2009 kl 16.30 – 17.10 

   

 Plats: Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 

   

 Justerat: 10 mars 2009 

  

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande 

Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m)  

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Jonas Larsson (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted 

Ell, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist 

samt borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 



  

 § 14 

Avtal med Storstockholms Lokaltrafik och Stockholms läns landsting 

Dnr T2009-330-00328 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt kontorens förslag: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden godkänner för sin del föreliggande avtal. 

2. Nämnden hemställer att kommunfullmäktige godkänner föreliggande avtal och 

 medger en utökad investeringsram med 32 mnkr för trafik- och 

 renhållningsnämnden. 

3. Nämnden hemställer att kommunfullmäktige bemyndigar trafik- och 

 renhållningsnämnden, genom trafikkontoret, att vidta de åtgärder som är 

 erforderliga för avtalets fullföljande. 

4. Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets och exploateringskontorets gemensamma tjänsteutlåtande i rubricerat 

ärende från den 2 februari 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp), 

 ledamoten Anders Broberg (kd) och vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) 

 ställde sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

2) Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) föreslog 

 följande: 

1. Kontorets förslag till beslut godkänns i huvudsak. 

2. Därutöver anförs följande: 

Avtalets placering av spårvagnshallen är inte bra. Konflikterna med befintliga 

verksamheter och omkringboende blir alltför stora.  Istället ska den nya 

spårvagnshallen placeras på ”Prippstomten”, norr om Norrbyvägen. Delar av de 

stora lagerlokaler som redan finns där kan återanvändas för det nya ändamålet. 

 

Om bussterminalen i Alvik flyttas så ska parken utanför medborgarhuset 

återskapas öster om Vidängsvägen där bussterminalen ligger idag. 

 

”Gula Caféet” vid Karlsbodavägen ska bevaras. 

 

Teknikboden vid Alvik ska placeras så att trappan upp i Traneberg från 

Vidängsvägen finns kvar, och den magnifika eken bevaras. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

 

 

Reservation 



  

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) med hänvisning till 

sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) enligt följande: 

 

Det är alltid glädjande när två så viktiga aktörer som Stockholms stad och SL kan sluta 

överenskommelser och tillsammans arbeta för en utveckling av staden och regionen. I 

det här fallet vill vi lyfta fram de kvaliteter som lösningarna med en planskild 

Gustavlundsväg och en nyanlagd gång/cykelväg innebär. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) instämmer i förslaget från (mp) och (v) 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


